
Naše žákyně na 167. Žofínském fóru 
 

V závěru školního roku byla pozvána naše škola na 167. Žofínské fórum. Tohoto setkání se 

26.6. 2014 zúčastnily žákyně 3.ZA v doprovodu Mgr. Jarmily Milcové a Mgr. Věry Severové. 

Hlavním tématem setkání byla prezentace „Národní strategie zdraví 2020 , kterou představil 

ministr zdravotnictví MUDr. Svatopluk Němeček, MBA. 

Na programu byla další žhavá témata z oblasti zdravotnictví a ekonomiky. Ve velkém sálu 

paláce Žofín vystoupili se svými příspěvky i další významné osobnosti: prezident České 

lékařské komory MUDr. Milan Kubek, prezident Svazu zdravotních pojišťoven Ing. Jaromír 

Gajdáček, Ph.D., MBA, prezident Svazu léčebných lázní ČR MUDr. Eduard Bláha. Mezi 

dalšími diskutujícími byli i ředitelé největších firem se zdravotnickou technikou např. Linet,  

B Braun a KB, kteří věnovali drobné dárky všem účastníkům. 

Žákyně Barbora Eichlerová, Kateřina Zemanová, Radka Jindráková, Kristýna Straková, 

Kristýna Macháčová, Anežka Branžovská  měly možnost vhlédnout do problematiky resortu 

zdravotnictví, užít si nádherné prostory Žofínského paláce. V závěru akce byly pozvány do 

Rytířského sálu na společenské setkání s malým občerstvením.  

 

Mgr. Jarmila Milcová, v.r. 

vedoucí oboru vzdělání ZA 

 

 

 
 



 

 
 

 

 

 

 

 


